
  
  

Referat af bestyrelsesmøde i Jyllinge FC maj 2024  
  
Tid og sted: mandag, den 13. Maj 2024 kl. 18.30 i klubhuset  

Tilstede fra bestyrelsen: Martin Jacobsen (MJ), Christina Jørgensen (CJ), Torben Grunheit (TG) (ref.), 

Torben Vestergaard (TV), Per Nielsen (PN), Michael Dinesen (MD), Thomas Sørensen (TS), Troels 

Nørgaard (TN) & Nicolai Krause (NK)  - Afbud: Torben Jørgensen (TJ) 

  

1. Information og rapportering fra Rasmus Sievert  

• Spraglehøj 

o Boden ved stadionbanen. Vores ny bod til salg af drikkevarer og mad på stadionbanen er 

næsten færdig. Boden forventes at helt klar inden udgangen af maj måned. 

o Måltavle. Den nye måltavle er blev sat op på stadionbanen. Der arbejdes videre på 

planen for etablering af strøm til tavlen og boden. 

o Maling Multibane U12. Skuret ved multibane trænger til at blive malet. PN arbejder på 

sagen. 

• Webside 

o Cecilie arbejder løbende med at få opdateret websiden. 

o Trænerbilleder. Der blev indgået et aftale med en lokal fotograf til at lave professionelle 

billeder af trænerne som træningen og kampene. 

o Infoskærmen. Der er fortsat udfordringer med infoskærmen ved hovedindgangen. Der 

arbejdes på en løsning sammen med DBU. 

• Sportslig 

o Trænersituation. Der skal findes en træner til U11 til efter sommerferien 

o JFC Camp 

▪ Klubben kan glæde sig over 70 tilmeldte indtil videre. Der er planlagt et 

fællesmøde tirsdag, 145  

o Ung træner 

▪ Der skal laves aftaler til vores ung trænere. NK og MD er på sagen 

o DBU Børneklub 

▪ Børneudviklingstræner indenfor max 12 mdr.    

▪ Som en del af DBU børneklub, kræves at alle trænere og holdleder skal have 

været på en C1 trænerekursus. 

o Fremtidens trænere 

▪ Nyt koncept fra DBU. DBU tilbyder et 1 årig forløb for at dygtiggøre ung trænere 

som koster 8 0dkk om året per deltager. Forløbet indeholder en C1 og C2 

trænerlicens som en del af kursus. 

o Hovedet5 kroppen 

▪ Bestyrelsen ønsker aktiviteten prioriteret så det kan afholdes efter sommerferien 

2024. Rasmus går videre med sagen. 

o Rasmus har endnu ikke hørt fra Strudal ang.  Afholdelse af fodboldskole i JFC  

  



2. Godkendelse af dagsorden  

o Ingen anmærkninger til dagsorden. 

  

3. Opfølgning fra sidste møde 

- Diverse punkter gennemgået 

4. Aktiviteter og beslutninger 

- Organisation 

o Bestyrelsen drøftet 3 forskellige scenarier omkring nogle udfordringer som skal 

forbedres i samarbejdet omkring den bestående organisation i Jyllinge FC. NK tager 

en personlig samtale.  

- Sommerfest. Invitation til sommerfesten er ved at blive sendt til trænerne som fordeler dem 

videre til spillerne. Ansvar Rasmus S, Torben J og Christina 

- Evaluering af klub samarbejde og fremtid. Begge Sportsudvalg undersøger samarbejdet 

nærmere og vender tilbage med en status og anbefaling til bestyrelsen og Rasmus  

5. Økonomi 

- Status og afstemning kontingenter. TG gjorde rede for nuværende kontingentsituation. Der 

stadig nogle enkelte medlemmer som mangler at betale for indeværende sæson. Der blev 

allerede sendt rykker ud og trænerne er kontaktet.  

- Salg og fakturaer klub 100 og sponsor 2024. PN gav en kort status over sponsorsituation 

- Generalforsamling fodboldens venner. Bestyrelsen deltog i generalforsamlingen og begge 

parter ønskede en tættere samarbejde omkring lotteri mv. 

6. Udvalg 

- Kiosken. Der blev drøftet muligheden for at ændre i cafeen – bl.a. ændre hylder og etablering 

af en sluch-Ice maskine. Desuden blev der drøftet diverse tiltag til udendørs boden. 

- Aktivitetsudvalg. Sommer5jubilæumsfest Ansvar CJ, PN, TJ, RS 

- SoMe. Bestyrelsen drøftede SoMe – Taylor overtager rollen indtil videre 

- Børn- og ungdomsudvalg. Der er arbejdes på en styreplan for ny trænere og spillere som 

starter i klubben.  

7. To Do Liste  

• Kontrakten til overdragelse af E-Sport til JGI skal sendes ud. Ansvar: MJ 

• Stævner børne og ungdomshold – Skriftlig forslag til politik, håndtering og tilskud  

• Afventer Cecilie Krause  

• Indstilling, klargøre og opstilling af nyt kasseapparat i Cafe Ansvar Cafe/kiosk udvalg  

• Opsætning af skilte i omklædningsrum ”skal efterlades pænt og ordentligt som man selv ønsker 
at opleve dem Ansvar Rasmus S  

• Sommerfest. Invitationen skal sendes ud til trænerne. Ansvar: CJ og NK. 
• Hoved5 kroppen. Ansvar: Rasmus S 

• Klub sammenarbejde. Ansvar: Sportsudvalg 

• U19 og senior møde. Ansvar: TN og MJ 
• Infoskærm: Ansvar: Rasmus S 

  

                                      

Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag, 11. Juni kl. 18.30 i klubhuset 


